
Fredericia  

Til TR og KS   

Dagsorden til TR-møde torsdag d.8.12.2022 

Afbud fra: Tanja Foldager Juul,  

 

Dagsorden: Tid: kl. 15.00 -17.00 
Sted: Kredskontoret 

1. Godkendelse af referat TR møde 17.11.22 

Referat:  

2. Forflyttelsesaftale Spørgsmål fra TR, se aftalen vedlagt. 

 

Referat: 

Aftalen er udsendt.  

Kommentarer til aftalen: 

- Der er på møde i Ullerupbæk givet udtryk for at tids-

planen er sen. Det er især fra ledelsens perspektiv.  

- Man kunne fremadrettet tænke på om den frivillige 

også havde rettigheder i forbindelse med frivillig om-

placering. Om de også kunne sige nej tak.  

- Gentagne forflyttelser er ikke muligt. 

 

3. Økonomiske fordele ved med-

lemskab af DLF 

Orientering 

Referat: 

- Understøttelseskassen 

- Indlånsrente i LSB. 

- Gruppeliv. 

- Etc. de står alle på hjemmesiden.  

Hvis medlemmer begynder at kigge på kontingentet, så kan 

det være en mulighed at kigge og gøre opmærksom på dette.  

 

Der er på samme tid mulighed for at søge støtte i understøttel-

seskassen, hvis man er i en økonomisk dårlig situation.  

  

4. Problematik i Vejen Orientering 

 

Referat: 

Det omhandler sagen om online-undervisning i Vejen kom-

mune. Hvor eleverne i udskolingen i en begrænset antal timer 

skal undervises via online forløb, og ikke af en lærer.  

Der arbejdes grundlæggende på at se om lovteksten omkring 

onlineundervisning stemmer overens med tiltaget. Under-

visningsministeriet ser på sagen og vurderer lovligheden af 

beslutningen i Vejen. 

5. Kommunale besparelser og se-

neste FMU 

Opfølgning og orientering 

 

Referat: 



Der er opstået den økonomiske udfordring, at der ikke er givet 

en information videre inden budgetforløbet, som betyder at 

taksten til private- og efterskoler er steget markant. Det bety-

der at der mangler 5-6 millioner kroner, som ikke var forud-

set. Det presser skolernes budgetter yderligere. 

 

Besparelsen på administrative besparelser er der sendt info ud 

omkring. I første omgang skulle man tage det op på de lokale 

LMU’er, men vi vurderer at LMU’erne ikke behøves inddra-

get, da der ligger et forslag allerede. Sagen behandles derfor i 

FMU. 

 

6. Opfølgning på forskellige TR 

spørgsmål mv. 

 

Referat: 

Trainee-aftale, kommer der snart ikke noget omkring det? 

- Umiddelbart så er der noget der tyder på at ordningen 

måske ikke er bæredygtig. Og at behovet for en aftale 

derfor ikke er det. Kommunen drøfter med UCL. 

Modtageklasser hvad er praksis for videre forløb? 

- Der er dialog omkring hvornår elever udskrives i mod-

tageklasserne. Det virker umiddelbart som pr. automa-

tik, men det er ikke den melding, som kommer centralt 

fra, her har man en opfattelse at de kommer ud, når de 

er klar. En fortsat dialog er nødvendig. 

Medelelsesbogen: 

- Kredsen vil forsøge at blive en del af gruppen der ar-

bejder med udvikling af meddelelsesbogen. 

 

Frederiksoddeskole og visitation: 

- Man vil begrænse antallet af visitationer.  

- Man vil opleve en ændring i hvad der skal til for en vi-

sitation – der skal være en detaljeret og beskrevet ind-

sats. Begrundelsen er at det er en myndighedsafgørelse 

og skal dokumenteres. 

 

7. A20 Orientering omkring forhandlingersstatus. 

 

Referat: 

Vær opmærksom på ekstra ordinær generalforsamling d. 23. 

januar kl. 16:30.  

På mødet er gennemgået indhold i aftalen. Der føres ikke refe-

rat af dette.  

8. Til og fra skolerne 

 

 

Referat: 

9. Evt.  

Referat: 

Ferie: Husk at bede medlemmerne, som ikke har afholdt ferie,  

om at tjekke om de har ferie til gode på borger.dk. Da det el-



lers går tabt.  

Med venlig hilsen 

 

Per Breckling/Christian Ellekrog 

      


